

Haines families, 興氏學校的家庭們

As we wrap up Black History Month activities, I welcome you to our showcase on Tuesday, Feb. 28 from 1-2:30 pm. Our students and teachers have worked hard on presentations, skits, and games. If you would like to come and visit a few rooms, don't forget to sign in at the front desk and Ms. Scott and Mr. Shar will assist you in the office.

當我們圍繞著黑人歷史月活動，我歡迎您們在2月28日星期二下午1 - 2：30來參觀我們的展覽，我們的學生和教師都努力預備文稿，短劇和遊戲，如果你想來參觀一些課室，不要忘了在保安處登記姓名，然後校務處的Scott女士和余先生會協助你們。

March is Women's History Month and I celebrate all of the wonderful women, past and present in the country as well as at Haines. If you are interested in speaking to your student's class about the great things you have accomplished, please let the teacher know. We would love to hear Women's History at Haines.

3月是婦女歷史月，我祝賀所有的美妙的女士們，過去和現在在國家以及在興氏學校，如果你有興趣向你的孩子的課室講述你成功的事情，請讓老師知道，我們很樂意聽到興氏學校的婦女歷史。

We will celebrate Dr. Suess' birthday on March 2nd, so please encourage your students to pick up one of his great books and READ.

我們將在3月2日慶祝Suess博士的生日，所以請鼓勵你的孩子揀選他的書來閱讀。

Don't forget to read March's Haines Herald and visit our website for additional information.

不要忘了閱讀三月份的校刊，並到我們學校的網站了解更多信息。

Have a great week.

祝各人生活愉快

Thank you!

Catherine Amy Moy (camoy@cps.edu)

Principal

校長梅綺雯